
Protokół Nr 44/2021 
z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
w dniu 13 maja 2021 r. 
 
 
Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec 
stwierdzając quorum na podstawie listy obecności  (lista obecności  
w załączeniu). 
 
Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym, rozpoczęło się o godz.  14.30. 
 
Wobec braku uwag członkowie Komisji Budżetu obradowali według 
zaproponowanego porządku obrad (w załączeniu). 
 
 
Ad I/Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 
1) wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia Międzygminnego pomiędzy 
Gminą Ostrowiec Świętokrzyski a Gminą Ćmielów w zakresie lokalnego 
transportu zbiorowego (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie (10 głosami za) zaopiniowali  
w/w projekt uchwały. 
 
2) zawarcia porozumienia międzygminnego (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie (10 głosami za) zaopiniowali  
w/w projekt uchwały.  
 
3) przyjęcia „Planu pracy Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na 2021 r.” 
(projekt uchwały w załączeniu): 
 
Przewodnicząca RM - I. Renduda – Dudek wyjaśniła, że w roku ubiegłym nie udało 
się zrealizować wszystkich tematów przyjętych w planie pracy, a chodzi  
o punkt dotyczący „analizy ładu przestrzennego w kontekście stwarzania możliwości 
rozwoju społeczno – gospodarczego jako czynnika przeciwdziałającego depopulacji”. 
Przewodnicząca uznała, że ta problematyka jest ważna i dlatego też temat został 
wpisany do planu pracy na rok bieżący. Plan pracy nie jest zbyt obszerny, ale ciągle 
jest to dokument otwarty i jeżeli ktoś będzie miał ciekawy pomysł – zawsze będzie 
można go włączyć do planu pracy.  
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie (10 głosami za) zaopiniowali  
w/w projekt uchwały.  
 
4) przyjęcia „Lokalnego Programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów 
szkół podstawowych mających siedzibę na terenie Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski” (projekt uchwały w załączeniu): 
 
W dyskusji, która wywiązała się nad przedłożonym projektem uchwały, 
Przewodnicząca RM – I. Renduda - Dudek nawiązała do § 3 pkt 5 programu, który 
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mówi, że „ostateczną decyzję o przyznaniu stypendium podejmuje Prezydent Miasta” 
– wobec czego Przewodnicząca zapytała, czy to oznacza, że nie będzie żadnego 
organu, który będzie opiniował te sprawy? 
Odpowiedzi na pytanie udzielił Naczelnik Wydział Edukacji i Spraw Społecznych – J. 
Malinowski, który wyjaśnił, że nie ma możliwości powołać takiej komisji  
w uchwale Rady Miasta. Natomiast taka kapituła będzie utworzona na mocy 
zarządzenia Prezydenta Miasta i jej zadaniem będzie opiniowanie wniosków, które 
będą wpływać do Prezydenta Miasta od dyrektorów szkół.  
Radny A. Głąb nawiązał do § 3 pkt 1, który mówi, że „z wnioskiem występuje dyrektor 
szkoły w oparciu o obowiązujące procedury” i zapytał, o jakie procedury chodzi, czy 
dyrektor sam to opiniuje, czy w takim opiniowaniu bierze udział Rada Pedagogiczna, 
czy Rada Rodziców. Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – J. 
Malinowski wyjaśnił, że zespół, który przygotowywał tę uchwałę, również zwrócił 
uwagę na tę kwestię. W pracach tego zespołu brali udział dwóch dyrektorów ze szkół 
prowadzonych przez Gminę Ostrowiec Świętokrzyski i jeden dyrektor ze szkoły, dla 
której Gmina nie jest organem prowadzącym. Chodzi o to, że w różnych szkołach 
obowiązują różne procedury, ale generalnie zależało na tym, aby ten proces 
uspołecznić, aby brał w nim udział i samorząd uczniowski, i rada rodziców, i rada 
pedagogiczna. Natomiast dyrektor formalnie ten wniosek będzie składał. Nie może to 
być jednoosobowa decyzja dyrektora.  
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie (10 głosami za) zaopiniowali  
w/w projekt uchwały.  
 
5) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad systemu taryfowego  
i opłat za przejazdy, uprawnień do samorządowych ulgowych i bezpłatnych 
przejazdów oraz cen za usługi w zakresie publicznego transportu zbiorowego 
w granicach administracyjnych miasta Ostrowca Świętokrzyskiego oraz Gmin 
sąsiadujących, które zawarły porozumienie międzygminne w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie (10 głosami za) zaopiniowali  
w/w projekt uchwały. 
 
6) aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną  
i paliwa gazowe dla Gminy Ostrowiec Świętokrzyski (projekt uchwały  
w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie (10 głosami za) zaopiniowali  
w/w projekt uchwały. 
 
7) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Ostrowcu Świętokrzyskim (projekt uchwały w załączeniu):  
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie (10 głosami za) zaopiniowali  
w/w projekt uchwały. 
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8) pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie (10 głosami za) zaopiniowali  
w/w projekt uchwały. 
 
9) pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie (10 głosami za) zaopiniowali  
w/w projekt uchwały. 
 
10) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu (projekt uchwały w 
załączeniu): 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie (10 głosami za) zaopiniowali  
w/w projekt uchwały. 
 
11) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski na 2021 r. (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Przewodnicząca RM – I. Renduda - Dudek nawiązała do informacji zawartej na 
stronie 27 – w uzasadnieniu do projektu uchwały, a dotyczącej kwoty  
w wys. 270.450,58 zł, przeznaczonej na gospodarkę odpadami – Przewodnicząca 
zapytała, co będzie dalej z tą kwotą. Odpowiedzi udzielił Skarbnik Miasta –  
S. Kijak, że są to środki zebrane z opłat za gospodarowanie odpadami w 2020 r., te 
środki przeznaczamy na wydatki związane z odpadami w roku bieżącym. Skarbnik 
nadmienił, że gospodarka odpadami powinna się bilansować,  
a ewentualne różnice „dodatnie” musza być przeznaczone na ten sam cel.  
Przewodnicząca RM – I. Renduda - Dudek zapytała o załącznik nr 4 – w dz. 700 jest 
„Budowa reklamy w Ostrowieckim Kompleksie Inwestycyjnym” – przewodnicząca 
poprosiła o wyjaśnienia. 
Naczelnik WIK – A. Majcher wyjaśnił, że jest to zadanie realizowane przez Wydział 
Mienia Komunalnego, ale generalnie chodzi o billboard, który będzie usytuowany 
przy ul. Bałtowskiej. 
Nawiązując do pytania Przewodniczącej RM Radny A. Pałka zaproponował, aby 
zmniejszyć koszty gospodarki odpadami. Skarbnik S.Kijak wyjaśnił, że ta kwota 270 
tys. zł pozwoli zbilansować aktualizację umowy z wykonawcą, bez podnoszenia opłat 
przynajmniej w tym roku.  
Przewodnicząca RM - I. Renduda - Dudek nawiązała do kwoty 7.180 tys. zł zawartej 
w dz. 700 „Wydatki majątkowe” i zapytała, czy na ten rok zostały zaplanowane jakieś 
duże zakupy? Odpowiedzi udzielił Skarbnik S. Kijak informując, że środki te 
planowane są na zakup dużych terenów inwestycyjnych, np. nieużywanej hali w 
pobliżu Powiatowego Urzędu Pracy.  
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie (10 głosami za) zaopiniowali  
w/w projekt uchwały. 
 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021 – 2029 (projekt uchwały w załączeniu): 
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Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie (10 głosami za) zaopiniowali  
w/w projekt uchwały. 
 
 
Ad II/Sprawy różne:  
 
1) propozycje do planu pracy Komisji Budżetu na 2021 r. (w załączeniu): 
 
Przewodniczący Komisji – Wł. Stec stwierdził, że jeśli pojawią się jakieś nowe 
propozycje ze strony członków komisji, będą one uwzględnione w planie pracy.  
 
 
Posiedzenie Komisji Budżetu zakończyło się o godz. 15.12. 
 
Przewodniczył – Przewodniczący Komisji Budżetu – Włodzimierz Stec 
Protokołowała – Marta Kamińska  
 
       
 


